



Agenda Presidium 7 juni 2021 – Klaas

Aanwezig; Wim van Ginkel, Karolien Pouwels, Marcel Sturkenboom, Klaas Roskam, Ina Schutte, Gerolf Bouwmeester, Annet Belt, Jan Mulder (vervangt Ank van Woerdekom) Willemien de Graaf en Marie Claire van Dijk

Afwezig: Ank van Woerdekom

1. Opening en mededelingen, vaststellen agenda
Jan Mulder vervangt Ank.
2. Evaluatie vergaderingen
22-04: Gemeenteraadsvergadering
De heer van Ginkel vond dat er fel op de voorzitter werd gespeeld i.v.m. de discussie rondom behandeling van De Leus en De Holm. Wordt meegenomen in de fracties.
20-05: Informatieavond
27-05: Gemeenteraadsvergadering Doornseweg
27-05: Uitwisseling over voorliggende dossiers Omgevingswet
Mevrouw Belt vond het heel interessant.
03-06: Gemeenteraadsvergadering
Mevrouw Pouwels vraagt om extra aandacht voor de raadsleden waarbij het digitaal stemmen nog niet lukt.
Punt van aandacht is de Wifi in het Huis van Leusden. Door lange afwezigheid kan het zijn dat de Wifi niet meer werkt en opnieuw moet worden ingesteld. Oproep aan de fracties om raadsleden te attenderen om de wifi te checken voor de fysieke raadsvergadering van 1 juli.
3. Agenda's
10-06 Informatieavond (reeds besproken op presidium 25-5)
17-06 Informatieavond (reeds besproken op presidium 25-5)
Mevrouw Pouwels neemt voorzitterschap van de heer Dragt over.
24-06 Informatieavond kadernota
Presidium is akkoord met voorstel van werkgroep Financiële Verantwoording opzet markt – inforonde:
 - Zoveel mogelijk met elkaar tegelijk in de rooms te gaan. (Starten centraal bijv. 19.30 uur start markt over kadernota, 20.00 uur start markt over voorjaarsnota, 20.15 uur start markt over jaarrekening)
 - Vragen vooraf mailen, ook voor de markt, via griffie.
 - Elkaar aanspreken als mensen vragen herhalen die aan bod zijn geweest.Voorzitter Ronde is Klaas Roskam.
01-07 Raadsvergadering
Voorstel om de fractieavond van 28 juni fysiek mogelijk te maken en vanaf 1 juli weer fysiek te vergaderen. Meld je aan bij griffie als je fysiek wilt vergaderen, dan kan griffie de ruimten indelen. Er is een bode aanwezig. Niet alle fracties tegelijk bijpraten in het werkcafé.
Alleen pers en insprekers. Geen tribune.
08-07 Raadsvergadering over financiële stukken
Fractievergadering van 5 juli zal fysiek zijn. Op dezelfde manier organiseren als 1-07.
Presidium kan zich vinden in opzet voor deze avond.
4. Verslag Presidium 20 april en 25 mei 2021



Vastgesteld.

Dorpsraad Achterveld heeft nieuwe vraag om samen met DAVA over woonzorg praten. Wordt herhaald in nieuws van de griffie.

5. Lange Termijn Agenda (LTA) en planning Uitwisseling/RIB&A-stukken
Mevrouw van Woerdekom vraagt zich af of er zicht is op wat er tot aan de verkiezingen nog allemaal komt. Mevrouw de Graaf meldt dat de LTA helemaal is aangevuld.

6. Lijst moties, lijst toezeggingen, lijst schriftelijke vragen
Schrap actie van de heer Roskam en mevrouw Schutte gereedis.

7. Vergaderschema 2022
Is gereed en akkoord.

8. Rondvraag

Mevrouw Schutte meldt dat er geen bijzonderheden zijn bij de Omgevingswet. Boekjes kunnen bij griffie worden afgehaald. Klankbordgroep kijkt donderdag naar periode najaar 2021 ev.

Mevrouw Pouwels vraagt naar de status van het ondertitelen. Dat heeft de aandacht van de griffie.

9. Sluiting
Volgend presidium is op 29 juni. Betreft een kort presidium Afstemming over agendering van 1 en 8 juli.